
Zápis z výboru Zlínského krajského atletického svazu ze dne 01.10.2020 
  

  
Přítomni: Jakub Hřib, Lukáš Vojtek, Miroslav Uherka, Pavel Bobál, Pavel Beznoska, 

Stanislav Laciga, Pavel Kunt 
Omluveni: Oskar Opavský, Jiří Kadla 
 
Schůze začala v 17:00 hod  
  

1. Informace o vyúčtování krajských akcí (soutěžní poplatky, odměny řídícím 
pracovníkům), čerpání loterijních peněz, dodat fakturu (Zlín, Uherské Hradiště) 
Návrh na rozdělení finančních prostředků ZKAS na soutěže žactva pro rok 2020 
Byl předložen návrh, bylo hlasováno a schváleno. 

2. Krajské soutěže žactva proběhly dle schváleného plánu, vše proběhlo v pořádku. 
3. Hodnocení družstev mládeže, vynikající úspěch, dorostenci Otrokovic a dorostenky 

Uherského Hradiště jedou na MČR do Jablonce, Junioři Zlína jedou do Opavy. 
4. Přípravy školení v podzimním období, rozhodčí, trenéři. 
5. Podzimní krajské soustředění, Jeleňovská, termín stanoven na 27.11. – 1.11.2020, 

cena 790 Kč/os. Potřeba nahlásit počty, samozřejmě je nutné sledovat nařízení vlády 
a hygienická opatření. 

6. Byl vytvořen návrh na podporu TOP atletů ZK. Byla navržena a odsouhlasena 
skupina 9 atletů. O těchto atletech bylo hlasováno a odsouhlaseno. Finanční 
prostředky budou čerpány na přípravu a regeneraci vyjma nákupu zboží. 

7. Krajský atlet roku 2020 
8. Okénko manažera – soutěže, běžecký pohár, kontrola rejstříků, zápis majitelů, 

koncept rozvoje, informace COVID – opatření, školní rozhodčích a trenérů, krajský 
halový přebor – termíny, seminář postavení žen v atletice 

9. Diskuse: oponentury SCM, SPS, Akademie, Koncepce sportu 
  
Schůze ukončena:  18:30 hod  
Datum další schůze, Valná hromada:  
Zápis provedl: Lukáš Vojtek  
Zápis ověřil: Jakub Hřib  
 


